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Rada Miejska Skoczowa 
Radni - Sesja 

Protokół nr 53 

z LIII sesji Rady Miejskiej Skoczowa w dniu 29 listopada 2023 roku 

 
Obrady rozpoczęto 29 listopada 2023 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 20:00 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków, spóźnienie – radny Maciej Bieniek. 

Obecni: 
1. Zdzisław Baranowski 
2. Fryderyk Białoń 
3. Maciej Bieniek 
4. Lucyna Bocek 
5. Maria Brodniewicz 
6. Rajmund Dedio 
7. Ryszard Drózd 
8. Joanna Duda-Michalak 
9. Irena Idasiak 
10. Jacek Krużołek 
11. Rafał Ludka 
12. Tomasz Michalak 
13. Teresa Papkala 
14. Franciszek Pomper 
15. Tomasz Pszczółka 
16. Mateusz Rohnka 
17. Halina Romańska 
18. Maria Sobik 
19. Mirosław Szwarc 
20. Monika Szyndler 
21. Marek Żagan 
 
Lista obecności – stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie LIII sesji Rady Miejskiej Skoczowa VIII kadencji, przywitanie radnych i gości 
oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Wystąpienie gości. 
4. Przyjęcie protokołu z LII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
6. Informacja z działalności Burmistrza w okresie 1 - 31 października 2023 roku (druk nr 

1158). 
7. Informacja na temat stopnia realizacji zadań inwestycyjnych zaplanowanych do 

wykonania w 2023 roku, oraz inwestycji wieloletnich rozpoczętych w 2023 roku (druk 
nr 1152). 

8. Podjęcie uchwał: 
1) Podjęcie uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków na świadczenia w formie 

posiłku, pomoc rzeczową w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 
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wieloletnim programem rządowym "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 
(druk nr 1149). 

2) Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do uzyskania wsparcia w ramach wieloletniego programu "Posiłek 
w szkole i w domu" na lata 2024-2028 (druk nr 1150). 

3) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu osłonowego 
"posiłek dla dzieci i młodzieży" na lata 2024-2028 (druk nr 1151). 

4) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIX/432/2018 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 17 kwietnia 2018 roku, w sprawie ustalenia regulaminów 
korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej, będących w 
trwałym zarządzie Skoczowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji (druk nr 1148). 

5) Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Skoczów z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024 (druk nr 1153). 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLI/463/2022 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 26 października 2022 roku, w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Skoczów na lata 2023-2030+, oraz 
określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w 
tym konsultacji (druk nr 1161). 

7) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności dla 
Aglomeracji Beskidzkiej 2040+ (druk nr 1166). 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i 
zawarcie kolejnej umowy (druk nr 1159). 

9) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy z 
dotychczasowym dzierżawcą na okres roku (druk nr 1160). 

10) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 
ratowników i kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży 
Pożarnych Gminy Skoczów (druk nr 1147). 

11) Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z apelem dotyczącym uwzględnienia 
masy bioodpadów poddanych recyklingowi u źródła, przy obliczaniu poziomu 
przygotowania do ponownego użycia i recyklingu odpadów komunalnych (druk nr 
1169). 

12) Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi na terenie Gminy Skoczów, z dochodów własnych niepochodzących 
z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 1165). 

13) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok (druk 
nr 1154). 

14) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/487/2022 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 19 grudnia 2022 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Skoczów na lata 2023-2035 (druk nr 1155). 

15) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości (druk nr 
1156). 

16) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości (druk nr 
1173). 

17) Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna, przyjętej 
za podstawę obliczenia podatku leśnego w roku 2024 (druk nr 1167). 

18) Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej do 
obliczenia podatku rolnego na rok 2024 (druk nr 1168). 

9. Informacja Przewodniczącego Rady na temat złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 

10. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
11. Sprawy organizacyjne. 
12. Zamknięcie obrad LIII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
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ad.1. Otwarcie LIII sesji Rady Miejskiej Skoczowa VIII kadencji, przywitanie radnych i gości 
oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Skoczowa Rajmund Dedio witając Radnych, 
Burmistrza Miasta Skoczowa Mirosława Sitko, Z-cę Burmistrza Miasta Skoczowa Andrzeja 
Bubnickiego, Skarbnika Jerzego Ciałonia, Sekretarz Magdalenę Fober, Radcę Prawnego, 
Prezesów Spółek, Naczelników Wydziałów Urzędu Miejskiego, Dyrektorów i Kierowników 
Jednostek Organizacyjnych oraz internautów. 

Następnie stwierdził prawomocność obrad. 

ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady - zapytał, czy są  jakieś wnioski w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Burmistrz Mirosław Sitko – poprosił o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 
sprawie ustalenia stawek w podatku od nieruchomości (druk nr 1173). 
 
Przewodniczący Rady – poinformował, że proponuje dołożenie tego projektu w pkt 8.16, 
następnie poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Maciej Bieniek 

Zmieniony porządek obrad LIII sesji Rady Miejskiej Skoczowa został przyjęty jak wyżej. 

ad.3. Wystąpienie gości. 

Gośćmi LII sesji byli: 
- Prezes Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej „Wspólnota” Janusz Skowroński,   
- Prezes Zarządu Firmy DSK Doradztwo, Strategia z Krakowa – ekspert ds. ciepłownictwa, 
taryf i koncesji Artur Sadowski. 
 
Poruszony został temat ciepłownictwa w Skoczowie. 
 
ad.4. Przyjęcie protokołu z LII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z LII sesji. Wobec braku 
poddał go pod głosowanie. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler – poprosiła o uzupełnienie pkt 4, by napisane 
było czym konkretnie zajmowały się poszczególne komisje na posiedzeniach. 
 
Przewodniczący Rady – poinformował, że protokół zostanie uzupełniony i podany pod 
głosowanie na sesji w miesiącu grudniu br. 
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ad.5. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady - poinformował, że uczestniczył w spotkaniach, uroczystościach, 
odpowiadał na pisma oraz przyjmował strony.  
 
Następnie Przewodniczące Komisji po krótce przedstawili tematykę, którą zajmowali się na 
komisjach. 
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja na posiedzeniu w dniu 22 listopada br. po szczegółowym omówieniu 
zaopiniowała pięć projektów uchwał, które są w tematyce dzisiejszej sesji. Przewodnicząca 
Komisji uczestniczyła w okresie międzysesyjnym w otwarciu Zielonej Pracowni w SP nr 8, w 
Pikniku Integracyjnym zorganizowanym przez OSP w Skoczowie dla rodzin Gminy Skoczów 
oraz przybyłych z Ukrainy, w Akademii z okazji Święta Niepodległości 11 listopada w SP nr 8 
oraz w obchodach Narodowego Święta Niepodległości. 
 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty - komisja przyjęła jednogłośnie 
dwa projekty uchwał. Padło pytanie o pumptrack, złożyliśmy dwa wnioski. Komisja będzie 
dyskutować jeszcze o tym później. 
 
Radny Mirosław Szwarc – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – radni procedowali nad projektami uchwał według 
tematyki posiedzenia. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja pracowała zgodnie z tematyką obrad. Projekt uchwały dotyczący podatków 
zakończył się złożeniem wniosku przez komisję. Przewodnicząca Komisji w okresie 
międzysesyjnym uczestniczyła w otwarciu Zielonej Pracowni i obchodach Święta 11 
Listopada. 
 
Przewodniczący Rady Rajmund Dedio – w uzupełnieniu dodał, że posiedzenie Komisji 
Infrastruktury było długie i burzliwe z przerwą do środy. To pierwszy taki przypadek, że komisja 
musiała obradować w dwóch posiedzeniach, żeby dokończyć całą tematykę. 
 

ad.6. Informacja z działalności Burmistrza w okresie 1 - 31 października 2023 roku (druk nr 
1158). 
 
Rada przyjęła informację z działalności Burmistrza w okresie 1 - 31 października 2023 roku – 
stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

ad.7. Informacja na temat stopnia realizacji zadań inwestycyjnych zaplanowanych do 
wykonania w 2023 roku, oraz inwestycji wieloletnich rozpoczętych w 2023 roku (druk nr 1152). 
 
Przedstawiła naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju i Zamówień Publicznych Katarzyna 
Halska. 

Radny Mirosław Szwarc – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja zapoznała się z informacją. 

Rada przyjęła informację na temat stopnia realizacji zadań inwestycyjnych zaplanowanych do 
wykonania w 2023 roku, oraz inwestycji wieloletnich rozpoczętych w 2023 roku – stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie pkt 8 porządku obrad sesji 
Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej Skoczowa Monice Szyndler. 

ad.8. Podjęcie uchwał: 

ad.8.1. Podjęcie uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków na świadczenia w formie posiłku, 
pomoc rzeczową w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 
programem rządowym "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 (druk nr 1149). 
 
Przedstawiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Skoczowie Edyta Godziek. 
 
Prawo do świadczeń z pomocy społecznej przysługuje osobom i rodzinom, jeżeli dochód 
osoby samotnie gospodarującej lub dochód na osobę w rodzinie nie przekracza kryterium 
dochodowego, o którym mowa odpowiednio w art. 8 ust. 1 pkt 1 i 2 ustawy z dnia 12 marca 
2004r. o pomocy społecznej. Kryterium to od dnia 1 stycznia 2022 r. stanowią kwoty: 776,00 
zł dla osoby samotnie gospodarującej oraz 600,00 zł na osobę w rodzinie (Rozporządzenia 
Rady Ministrów w sprawie zweryfikowanych kryteriów dochodowych oraz kwot świadczeń 
pieniężnych z pomocy społecznej z dnia 14 lipca 2021r. Dz. U. z 2021 roku, poz. 1296). 
 
W dniu 23 sierpnia 2023r. została podjęta uchwała Nr 149 Rady Ministrów w sprawie 
ustanowienia wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-
2028. Program przewiduje wsparcie finansowe gmin w udzieleniu pomocy w formie posiłku, 
świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności oraz 
świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych. Wsparciem w ramach 
Programu zostaną objęte osoby i rodziny spełniające warunki otrzymania pomocy wskazane 
w ustawie z dnia 12 marca 2004r. o pomocy społecznej oraz spełniające kryterium dochodowe 
w wysokości do 200% kryterium, o którym mowa w art. 8 w/w ustawy. 
 
Adresatami w/w programu są m.in. 
1) dzieci do czasu podjęcia nauki w szkole podstawowej, 
2) uczniowie do czasu ukończenia szkoły ponadpodstawowej, 
3) osoby i rodziny znajdujące się w sytuacjach określonych w art. 7 ustawy z dnia 12 marca 
2004r. o pomocy społecznej, w szczególności osoby starsze, chore i niepełnosprawne. 
 
Zgodnie z art. 96 ust. 2 i 4 ustawy z dnia 12 marca 2004r. o pomocy społecznej cyt.: 
 
„2. Wydatki na usługi, pomoc rzeczową, posiłki, zasiłki na ekonomiczne usamodzielnienie, 
zasiłki okresowe i zasiłki celowe przyznane pod warunkiem zwrotu podlegają zwrotowi w 
części lub całości, jeżeli dochód na osobę w rodzinie osoby zobowiązanej do zwrotu 
wydatków przekracza kwotę kryterium dochodowego” 
„4. Rada gminy określa, w drodze uchwały, zasady zwrotu wydatków za świadczenia z 
pomocy społecznej, o których mowa w ust. 2, będących w zakresie zadań własnych”. 
 
Wskazana uchwała przewiduje odstąpienie od żądania zwrotu wydatków od w/w osób i rodzin, 
których dochód nie przekracza wysokości 200 % kryterium dochodowego objętych wsparciem  
w ramach rządowego programu. 
Uchwalenie uchwały z mocą od 1 stycznia 2024 roku jest korzystne dla osób potrzebujących 
wsparcia, a zasady demokratycznego państwa nie stoją temu na przeszkodzie. 
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
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ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Maciej Bieniek 

Uchwała nr LIII/563/2023 w sprawie zasad zwrotu wydatków na świadczenia w formie posiłku, 
pomoc rzeczową w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 
programem rządowym "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 przyjęta została jak 
wyżej – stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

ad.8.2. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 
do uzyskania wsparcia w ramach wieloletniego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 
2024-2028 (druk nr 1150). 

Przedstawiła Dyrektor Ośrodka pomocy Społecznej w Skoczowie Edyta Godziek. 

Zgodnie z zapisami art. 8 ust. 2 ustawy o pomocy społecznej cyt. „Rada gminy, w drodze 
uchwały, może podwyższyć kwoty, o których mowa w art. 8 ust.1 pkt 1 i 2, uprawniające  
do zasiłków okresowego i celowego. 
 
1 stycznia 2024r. wejdzie w życie uchwała Rady Ministrów i z tym samym dniem utraci moc 
dotychczas obowiązująca uchwała Nr 140 Rady Ministrów z dnia 15 października 2018 r. w 
sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 
2019-2023, Monitor Polski Dziennik Urzędowy RP, Warszawa dnia 19.10.2018r. poz. 1007. 
 
Uchwalenie uchwały z mocą od 1 stycznia 2024 roku jest korzystne dla osób potrzebujących 
wsparcia, a zasady demokratycznego państwa nie stoją temu na przeszkodzie. 
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Maciej Bieniek 
 



7 

 

Uchwała nr LIII/564/2023 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 
do uzyskania wsparcia w ramach wieloletniego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 
2024-2028 przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

ad.8.3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu osłonowego "posiłek 
dla dzieci i młodzieży" na lata 2024-2028 (druk nr 1151). 

Przedstawiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Skoczowie Edyta Godziek. 
 
W dniu 23 sierpnia 2023r. została podjęta uchwała Nr 149 Rady Ministrów w sprawie 
ustanowienia wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-
2028. Program przewiduje w sytuacjach szczególnie uzasadnionych udzielenie pomocy w 
formie posiłku dzieciom i młodzieży bez konieczności przeprowadzania wywiadu 
środowiskowego oraz wydania decyzji administracyjnej. Liczba dzieci i uczniów, którym ma 
być udzielona pomoc w w/w sposób, nie może przekroczyć 20 % liczby i uczniów dożywianych 
w szkołach i przedszkolach na terenie gminy w poprzednim miesiącu kalendarzowym. 
 
Warunkiem udzielenia takiej pomocy i finansowania jej przez Gminny Ośrodek Pomocy 
Społecznej w Skoczowie jest przyjęcie przez gminę odpowiedniego programu osłonowego na 
podstawie art. 17 ust. 2 pkt 4 ustawy z dnia 12 marca 2004r. o pomocy społecznej. Zgodnie z 
powyższym artykułem do zadań własnych gminy należy podejmowanie innych zadań z 
zakresu pomocy społecznej wynikających z rozeznanych potrzeb gminy, w tym tworzenie 
i realizacja programów osłonowych. 
 
Powyższa uchwała Rady Ministrów wejdzie w życie 1 stycznia 2024r. i z tym samym dniem 
utraci moc dotychczas obowiązująca uchwała Nr 140 Rady Ministrów z dnia 15 października 
2018 r. w sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole i w 
domu" na lata 2019-2023, Monitor Polski Dziennik Urzędowy RP, Warszawa dnia 19.10.2018r. 
poz. 1007, na podstawie której podjęta została uchwała nr III/13/2018 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie ustanowienia programu osłonowego "Posiłek 
dla dzieci i młodzieży" na lata 2019 – 2023. Uchwalenie uchwały z mocą od 1 stycznia 2024 
roku jest korzystne dla osób potrzebujących wsparcia a zasady demokratycznego państwa nie 
stoją temu na przeszkodzie. 
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 

Uchwała nr LIII/565/2023 w sprawie uchwalenia wieloletniego programu osłonowego "posiłek 
dla dzieci i młodzieży" na lata 2024-2028 przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 6 
do protokołu. 

ad.8.4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIX/432/2018 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 17 kwietnia 2018 roku, w sprawie ustalenia regulaminów korzystania z 
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gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej, będących w trwałym zarządzie 
Skoczowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji (druk nr 1148). 

Przedstawił Dyrektor Skoczowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Zbigniew Gil. 
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LIII/566/2023 w sprawie zmiany uchwały nr XXXIX/432/2018 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 17 kwietnia 2018 roku, w sprawie ustalenia regulaminów korzystania z 
gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej, będących w trwałym zarządzie 
Skoczowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 
7 do protokołu. 
 
ad.8.5. Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Skoczów z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2024 (druk nr 1153). 
 
Przedstawiła Naczelnik Wydziału Funduszy Europejskich Magdalena Goryczka. 
 
Ustawa z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  (tekst 
jednolity: Dz. U. z 2023 r., poz. 571) nakłada na organy administracji publicznej obowiązek 
realizacji zadań ze sfery publicznej we współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy. Podstawowe znaczenie w tej kwestii ma art. 
5a ust. 1 cytowanej ustawy, nakładający na organ stanowiący jednostki samorządu 
terytorialnego obowiązek uchwalania rocznego programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego. 
 
Proponowana uchwała reguluje współpracę pomiędzy samorządem Gminy Skoczów, 
a organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy, 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2024 roku, określając cele, zakres i formę 
tej współpracy. Projekt uchwały konsultowany był z organizacjami pozarządowymi. 
 
Program w szczególności sprzyjać będzie kontynuowaniu i rozwijaniu partnerskiej współpracy 
pomiędzy Gminą a organizacjami i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego, dalszemu rozwojowi tych organizacji i podmiotów, stworzy mieszkańcom Gminy 
szansę poszerzenia aktywności społecznej, a także umożliwi zlecenie realizacji zadań 
publicznych na rzecz organizacji pozarządowych i podmiotów, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 
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W dniu 27 września podjęta już została Uchwała Programu współpracy Gminy Skoczów z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024, którą w dniu 31.10.2023 r. 
Nadzór Prawny Wojewody Śląskiego w Katowicach uchylił w całości. W związku z powyższym 
konieczna była zmiana Uchwały zgodnie z uwagami Nadzoru i skierowanie jej pod obrady 
najbliższej sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
Zmiany jakich dokonano w uchwale: 
- Wykreślono w całości (w Rozdziale I ust. 4) zapis: „Program obejmuje współpracę Gminy z 
Organizacjami działającymi na rzecz mieszkańców Gminy Skoczów”. 
- Wykreślono w całości (w Rozdziale VIII ust. 7) zapis: „Program ma charakter otwarty i zakłada 
możliwość uwzględniania nowych form współpracy z Gminą”. 
- Wykreślono w całości (w Rozdziale XII ust. 5) zapis:  „Członkowie komisji z tytułu pracy w 
komisji nie otrzymują wynagrodzenia”. 
- Wykreślono w całości (w Rozdziale XII ust. 7) zapis: „Komisja obraduje na posiedzeniach 
zamkniętych, bez udziału oferentów”. 
- Zwiększono liczbę wskaźników na podstawie, których dokonywana będzie ocena realizacji  
Programu tj.: 
- liczbę ogłoszonych otwartych konkursów ofert;  
- liczbę ofert złożonych w trybie art. 19a ustawy;  
- liczbę unieważnionych lub rozwiązanych umów zawartych z Organizacjami;  
- liczbę zrealizowanych zadań w ramach inicjatywy lokalnej. 
Doprecyzowano sposób oceny realizacji Programu Współpracy poprzez zapis: „Ocena 
polegać będzie na porównaniu ww. wskaźników danego roku sprawozdawczego w stosunku 
do roku poprzedniego.” 
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LIII/567/2023 uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Skoczów z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024 przyjęta została jak wyżej – 
stanowi załącznik nr  8 do protokołu. 
 
ad.8.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLI/463/2022 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 26 października 2022 roku, w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
Strategii Rozwoju Gminy Skoczów na lata 2023-2030+, oraz określenia szczegółowego trybu 
i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym konsultacji (druk nr 1161). 
 
Przedstawiła Naczelnik Wydziału Funduszy Europejskich Magdalena Goryczka. 
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Radny Mirosław Szwarc – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LIII/568/2023 w sprawie zmiany uchwały nr XLI/463/2022 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 26 października 2022 roku, w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
Strategii Rozwoju Gminy Skoczów na lata 2023-2030+, oraz określenia szczegółowego trybu 
i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym konsultacji przyjęta została jak wyżej – 
stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
ad.8.7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności dla 
Aglomeracji Beskidzkiej 2040+ (druk nr 1166). 
 
Przedstawił Przedstawiciel firmy LPW, która opracowała dokument Adrian Barchański. 
 
Radny Mirosław Szwarc – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Halina Romańska 
 
Uchwała nr LIII/569/2023 w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności dla 
Aglomeracji Beskidzkiej 2040+ przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu. 
 
ad.8.8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i zawarcie 
kolejnej umowy (druk nr 1159). 
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Przedstawił Z-ca naczelnika Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Bartłomiej 
Michałek. 
 
Do Urzędu Miejskiego w Skoczowie wpłynął wniosek dotyczący podpisania kolejnej umowy 
dzierżawy na część działki gminnej nr 222, obręb 1 w Skoczowie przy ul. Mały Rynek, o pow. 
6 m², na cele handlowe – pod ekspozycję towaru branży kwiatowej, na okres 5 lat. 
Obecna umowa dzierżawy Nr WN.469/2018 obowiązuje do dnia 31.12.2023 r. 
Nowa umowa obowiązywać będzie od 01.01.2024 r. 
Zgodnie z obowiązującym cennikiem (§ 1 ust. 3 pkt 1 załącznika do Zarządzenia Burmistrza 
Miasta Skoczowa nr 0050.234.2022 z dnia 06.12.2022 r.), czynsz dzierżawy na cele 
handlowe, strefa I wynosi 14,50 zł za 1 m² w stosunku miesięcznym + należny podatek VAT. 
W związku z powyższym czynsz za wnioskowaną część działki wynosi 87,00 zł netto 
miesięcznie + należny podatek VAT. 
 
Radny Mirosław Szwarc – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LIII/570/2023 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i zawarcie 
kolejnej umowy przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
ad.8.9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy z 
dotychczasowym dzierżawcą na okres roku (druk nr 1160). 
 
Przedstawił Z-ca naczelnika Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Bartłomiej 
Michałek. 
 
Do Urzędu Miejskiego w Skoczowie wpłynął wniosek dotyczący podpisania kolejnej umowy 
dzierżawy na część działki gminnej nr 180, obręb 1 w Skoczowie, przy ul. Ustrońskiej, o pow. 
9 m², na cele handlowe – pod istniejący kiosk handlowy, będący własnością dzierżawcy, bez 
ekspozycji towaru, na okres roku. 
Umowa dzierżawy WN.19/2019, obowiązująca od 01.02.2019 r. do 31.01.2024 r., została 
zawarta na 55 m² - pod kiosk oraz ekspozycję towaru. 
Nowa umowa obowiązywać będzie od 01.02.2024 r. 
Zgodnie z obowiązującym cennikiem (§ 1 ust. 3 pkt 1 załącznika do Zarządzenia Burmistrza 
Miasta Skoczowa nr 0050.234.2022 z dnia 06.12.2022 r.), czynsz dzierżawy na cele 
handlowe, strefa I wynosi 14,50 zł za  1 m² w stosunku miesięcznym + należny podatek VAT. 
W związku z powyższym czynsz za wnioskowaną część działki wyniesie 130,50 zł netto 
miesięcznie + należny podatek VAT. 
 
Radny Mirosław Szwarc – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
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uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LIII/571/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy z 
dotychczasowym dzierżawcą na okres roku przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 
12 do protokołu. 
 
ad.8.10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 
ratowników i kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych Gminy 
Skoczów (druk nr 1147). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Obronnych Konrad Popławski. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LIII/572/2023 w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 
ratowników i kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych Gminy 
Skoczów przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
ad.8.11. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z apelem dotyczącym uwzględnienia masy 
bioodpadów poddanych recyklingowi u źródła, przy obliczaniu poziomu przygotowania do 
ponownego użycia i recyklingu odpadów komunalnych (druk nr 1169). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska Janusz Międzybrodzki.  
 

Wystąpienie z apelem do Marszałka Województwa Śląskiego ma na celu możliwość 
uwzględniania masy bioodpadów poddanych recyklingowi u źródła przy obliczeniu poziomu 
przygotowania użycia i recyklingu odpadów komunalnych. 

Gmina Skoczów podejmuje liczne działania mające na celu podnoszenie poziomu 
przygotowania do ponownego użycia i recyklingu odpadów komunalnych. Prowadzona jest 
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rozległa kampania edukacyjna (publikacje w gazetach, ulotki informacyjne, publikacje na 
stronie internetowej, publikacje w mediach społecznościowych, prelekcje na spotkaniach 
z mieszkańcami i inne). Jednym z takich działań jest inicjatywa w zakresie programu 
„Kompostowanie idealne oszczędzanie”. W ramach programu mieszkańcy Skoczowa 
otrzymują bezpłatnie kompostowniki przy czym zobowiązują się do nieoddawania bioodpadów 
– poddając je tzw. recyklingowi u źródła (kompostując). Uzyskują tym samym zniżkę opłaty za 
odbiór odpadów. Dzięki rozległej kampanii promującej kompostowanie liczba posesji 
prowadzących kompostowanie przydomowe na terenie Gminy Skoczów w roku 2022 wynosiła 
2234. Odsetek posesji prowadzących kompostowanie przydomowe do ogółu posesji 
jednorodzinnych na terenie naszej gminy przekracza aż 42 %. Liczba ta ciągle rośnie. 
Skuteczne działania realnie wpływają na zwiększenie proporcji masy odpadów komunalnych 
podlagających recyklingowi do masy odpadów niepodlegających recyklingowi, jednak sposób 
wyliczania wskaźnika w woj. śląskim nie spełnia w naszym przekonaniu uwarunkowań 
właściwych, opisanych w apelu przepisów i wymaga zmiany. 

Radny Mirosław Szwarc – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LIII/573/2023 w sprawie wystąpienia z apelem dotyczącym uwzględnienia masy 
bioodpadów poddanych recyklingowi u źródła, przy obliczaniu poziomu przygotowania do 
ponownego użycia i recyklingu odpadów komunalnych przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 14 do protokołu. 
 
ad.8.12. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi na terenie Gminy Skoczów, z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 1165). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
W uchwale budżetowej na 2023 rok zaplanowano różnicę między wpływami z tytułu opłat za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi, a wydatkami przeznaczonymi na ich odbiór w 
wysokości 550.000 zł, w związku z czym konieczne jest podjęcie przedmiotowej uchwały, w 
której organ stanowiący wyraża zgodę na takie rozwiązanie. 

 

Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LIII/574/2023 w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi na terenie Gminy Skoczów, z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 15 do protokołu. 
 
ad.8.13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok (druk nr 
1154). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LIII/575/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
ad.8.14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/487/2022 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 19 grudnia 2022 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2023-2035 (druk nr 1155). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady – przedstawił swoje wątpliwości, co do budowy tego rodzaju hali przy 
SP nr 3. Chodziło głównie o sprawy techniczne związane z użytkowaniem tej hali, koszty 
utrzymania. Jego zdaniem lepiej poczekać 2, 3 lata i wybudować porządna murowaną halę, 
hala która jest planowana nie będzie murowana. Zaznaczył, że nie jest przeciwnikiem budowy 
hali tylko nie w tym rozwiązaniu technicznym. 
 
Złożył wniosek o wykreślenie punktu 1.3.2.22 z załącznika nr 2 Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2023-2035. 
 



15 

 

Po dyskusji Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler podała pod głosowanie powyższy 
wniosek. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Teresa Papkala, Tomasz Pszczółka, 
Marek Żagan. 
 
PRZECIW (1) 
Rafał Ludka 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 
Lucyna Bocek, Ryszard Drózd, Tomasz Michalak, Franciszek Pomper, Mateusz Rohnka, 
Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler. 
 
Wniosek został przyjęty jak wyżej. 
 
Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Maria Sobik, Mirosław 
Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Ryszard Drózd, Franciszek Pomper, Halina Romańska. 
 
Uchwała nr LIII/576/2023 w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/487/2022 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 19 grudnia 2022 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2023-2035 przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik 
nr  17 do protokołu. 
 
ad.8.15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości (druk nr 
1156). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Rada Gminy, na podstawie art. 5 ustawy z dnia 12 stycznia 1991 r. o podatkach i opłatach 
lokalnych (tekst jednolity Dz. U z 2023 r. poz. 70), określa wysokość stawek podatku od 
nieruchomości, z tym, że stawki te nie mogą przekroczyć wartości górnych granic stawek 
określonych w Obwieszczeniu Ministra Finansów z dnia 21 lipca 2023 r. w sprawie górnych 
granic stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych na rok 2024 (MP. Poz. 774). 
Ogłoszone stawki kwotowe uległy podwyższeniu, w stosunku do ogłoszonych w roku 2022 o 
wartość wskaźnika wzrostu cen towarów i usług konsumpcyjnych w I półroczu 2023 r. 
Na rok 2024 proponuje się podwyższenie stawek kwotowych obowiązujących w Gminie 
Skoczów na rok 2023 o wskaźnik wzrostu stawek maksymalnych. 



16 

 

Pomoc przedsiębiorcom stanowi pomoc de minimis i podlega regulacjom prawa unijnego. W 
związku z pracami nad nowym rozporządzeniem Komisji Europejskiej w sprawie stosowania 
art. 107 i 108 TFUE do pomocy de minimis zastosowano jedną stawkę podatku od 
nieruchomości dla budynków związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– 1 głosem „za”, w głosami „wstrzymującymi” i 5 głosami „przeciw” uchwała została 
zaopiniowana negatywnie. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Zdzisław Baranowski, Lucyna Bocek, Ryszard Drózd, Tomasz Pszczółka, Halina Romańska, 
Maria Sobik, Mirosław Szwarc. 
 
PRZECIW (12) 
Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, Joanna Duda-Michalak, 
Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Mateusz Rohnka, Monika 
Szyndler, Marek Żagan. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Rafał Ludka, Franciszek Pomper. 
 
Uchwała nie została przyjęta. 
 
ad.8.16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości (druk nr 
1173). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 17, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, 
Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, 
Halina Romańska, Marek Żagan. 
 
PRZECIW (3) 
Irena Idasiak, Maria Sobik, Monika Szyndler. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Mirosław Szwarc 
 
Uchwała nr LIII/577/2023 w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
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ad.8.17. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna, przyjętej za 
podstawę obliczenia podatku leśnego w roku 2024 (druk nr 1167). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 

Proponuje się obniżenie na rok 2024 ceny sprzedaży drewna stosowanej do obliczenia 
podatku leśnego do kwoty 298,00 zł za m3. Prezes Głównego Urzędu Statystycznego w dniu 
20 października 2023 roku w Monitorze Polskim poz. 1130 ogłosił średnią cenę sprzedaży 
drewna na rok podatkowy 2024 jako podstawę do ustalenia podatku leśnego w wysokości 
327,43 zł za m3. 

Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, 
Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, 
Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
PRZECIW (1) 
Irena Idasiak 
 
Uchwała nr LIII/578/2023 w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna, przyjętej za 
podstawę obliczenia podatku leśnego w roku 2024 przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 19 do protokołu. 
 
ad.8.18. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej do 
obliczenia podatku rolnego na rok 2024 (druk nr 1168). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 

Proponuje się obniżenie na rok 2024 ceny skupu żyta stosowanej do obliczenia podatku 
rolnego do kwoty 81,50 zł za 1 q. Prezes Głównego Urzędu Statystycznego w dniu 
20 października 2023 roku w Monitorze Polskim poz. 1129 ogłosił średnią ceny skupu żyta na 
rok podatkowy 2024 jako podstawę do ustalenia podatku rolnego w wysokości 89,63 zł za 1 q. 

Wskazana w obwieszczeniu cena skupu żyta w stosunku do analogicznego okresu wzrosła 
o 21 %, co jednocześnie spowodowałoby znaczny wzrost stawki podatku rolnego na rok 2024. 

Zgodnie z art. 6 ust. 3 ustawy z dnia 15 listopada 1984 r. o podatku rolnym rady gmin  
są uprawnione do obniżenia cen skupu żyta przyjmowanych jako podstawę obliczania podatku 
rolnego na obszarze gminy, a w tym przypadku proponuje się obniżyć o połowę wzrost ceny 
skupu żyta. 

Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 



18 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, 
Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, 
Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
PRZECIW (1) 
Irena Idasiak 
 
Uchwała nr LIII/579/2023 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej do 
obliczenia podatku rolnego na rok 2024 przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 20 
do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady przejął dalsze prowadzenie obrad. 
 
ad.9. Informacja Przewodniczącego Rady na temat złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym wpłynęły odpowiedzi na 
interpelacje: 
- nr 130 radego Jacka Krużołka - dot.  wykonanego przepustu ul. Wolności w Wiślicy, 
- nr 131 radnego Jacka Krużołka – dot. wykonania audytu energetycznego i dokumentacji 
technicznej Domu Ludowego w Wiślicy. 
 
ad.10. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
 
Burmistrz Mirosław Sitko – poinformował, że będzie startował w najbliższych wyborach 
samorządowych na kolejną kadencję.  
 
ad.11. Sprawy organizacyjne. 
 
Przewodniczący Rady – życzył dużo radości, pomyślności, zdrowia, spełnienia marzeń 
solenizantom, którzy w okresie międzysesyjnym świętowali swoje urodziny. 
 
ad.12. Zamknięcie obrad LIII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad dziękując wszystkim za udział, Przewodniczący Rady 

zamknął obrady LIII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

                                                                                            
                                                                                                        Przewodniczący                                                                                                          
                                                                                                Rady Miejskiej Skoczowa 

                                                                                      Rajmund Dedio 

 
Protokołowała: Wioletta Sawicka-Ślęzak 


